Great Britain
The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland is situated on the British Isles. 

It consists of 4 parts: England, Scotland, Wales and Northern Ireland. 

England, Wales and Scotland occupy the territory of Great Britain. Northern Ireland is situated in the northern part of Ireland. 

The population is over 57 million people. 

The northern and western part of the country is mountainous and is called the Highlands. 

All the rest: south, east and center are a vast plain, which is called the Lowlands. 

The mountains are not very high. The rivers are not very long. The most important of them are the Severn and the Thames. There are many beautiful lakes in Great Britain. 

Great Britain is a country with old cultural traditions and customs. The most famous educational centers are Oxford and Cambridge Universities. 

The United Kingdom is a monarchy and the Queen is the head of the state. But in practice it is ruled by the government with a Parliament at the head. 

Перевод текста: Great Britain 

Великобритания Великобритании и Северной Ирландии расположена на Британских островах. 

Это состоит из 4 частей: Англия, Шотландия, Уэльс и Северная Ирландия. 

Англия, Уэльс и Шотландия занимают территорию Великобритании. Северная Ирландия расположена в северной части Ирландии. 

Население - более чем 57 миллионов человек. 

Северная и западная часть страны является гористой и называется Горной местностью. 

Все остальные: юг, восток и центр - обширная равнина, которую называют Среднешотландской низменностью. 

Горы не очень высоки. Реки не очень длинны. Самые важные из них - Северн и Темза. В Великобритании есть много красивых озер. 

Великобритания - страна со старыми культурными традициями и таможней. Самые известные образовательные центры - Кембриджские Университеты и Оксфорд. 

Великобритания - монархия, и Королева - глава государства. Но практически этим управляет правительство с Парламентом в голове.

